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Abstract (en)
The glazing (3) of the window is enclosed in a surrounding profile (7) which is fixed to the wing (2) . The profile (7) extends over the edge of the face
of the glazed pane facing inwards and over the end of the glazed pane. A surrounding rubber seal (12) fixed to the profile (7) on the outside presses
the glazed pane (3) inwards and simultaneously seals the outside transition between the profile (7) and the glazed pane (3). The inner transition
between the profile (7) and the wing (2) is sealed by a similarly surrounding removable rubber seal (15) which is rolled in. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Verglasung (3) des Fensters ist in ein umlaufendes Profil (7) eingefasst, das am Flügelrahmen (2) befestigt ist. Das Profil (7) erstreckt sich
über den Rand der raumseitigen Verglasungsfläche und über die Stirnseite der Verglasung. Eine aussenseitig am Profil (7) befestigte, umlaufende
Gummidichtung (12) presst die Verglasung (3) raumwärts und dichtet gleichzeitig den aussenseitigen Uebergang zwischen Profil (7) und Verglasung
(3) ab. Der raumseitige Uebergang zwischen dem Profil (7) und dem Rahmenflügel (2) wird durch eine ebenfalls umlaufende, abnahmbar eingerollte
Gummidichtung (15) abgedichtet.
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